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اصولگرایان دچار رکود کاندیدا شده اند

امیر محبیان تحلیلگر اصولگرا گفت: صولگرایان مدت هاست سرنوشت خود را به عده معدودی گره زده اند و در بزنگاه های مختلف از آنها استفاده می كنند. این بدین معنا است كه اصولگرایان مدت هاست 
برای انتخاب گزینه اصلح دور سر خود می چرخند. به نظر من اصولگرایان باید مكانیزم انتخاب گزینه اصلح را تغییر بدهند. وی افزود: اصولگرایان در برخی مقاطع دچار تورم كاندیدا بودند. این در حالی 
اســت كه به نظر می رســد در شرایط كنونی دچار ركود كاندیدا شــده اند. به نظر من این ركود یك خطر نهفته با خود به همراه خواهد داشت. ممكن است این ركود كاندیدا باعث شود كه چهره های اصولگرا 
در ماه های منتهی به انتخابات با مشــاهده فضای سیاســی كشــور همگی احساس كنند كه چون كسی حاضر نیست در انتخابات شركت كند در نتیجه ما باید احساس تكلیف كنیم و در انتخابات ثبت نام 

كنند. در نتیجه این ركود ممكن است به یك تورم كاندیدا منجر شود. وی تاكید كرد: در شرایط كنونی اصولگرایان به این نتیجه رسیده اند كه مرجع نهایی تصمیم گیری در جریان اصولگرایی جامعتین است 
و لاغیر. در نتیجه جامعتین از هر گزینه ای كه دعوت كرد باید در انتخابات حضور پیدا كند و هر گزینه ای را نیز كه از حضور در انتخابات منع كرد باید تمكین كند و از انتخابات كناره گیری كند. بدون شك 

اصولگرایان با این استراتژی در انتخابات حاضر خواهند شد و هیچ مكانیزم دیگری در پیش نخواهند گرفت. 

جامعه روحانیت دوشقه شده است
آیت الله محسن غرویان با اشاره به اینكه در 
اردوگاه اصولگرایــی هم اختلاف همچنان 
شدید اســت، گفت: اطلاعاتی دارم مبنی 
بر اینكه اجماع بر ســر یک فــرد در جریان 
اصولگــرا تقریبــاً نزدیک به محال اســت. 
جامعــه روحانیت الان با جامعه مدرســین 

اختلافی پیدا كردند كه آیت الله مقتدایی هم به آن اشــاره كرد. خود جامعه 
روحانیت تهران هم نسبت به دیدگاه های آیت الله هاشمی دو شقه شدند، به 
گونه ای كه عده ای موافق و یک عده مخالفند. در جامعه مدرسین هم تقریباً 
وضعیت همین طور است. روزهای آینده باید ببینیم وزنه كدامیک از گروه ها 
و كاندیداها سنگین تر خواهدشد. این استاد حوزه علمیه قم تاكید كرد: فكر 
می كنم نهایتاً اصولگرایان به سمت اعتدالیون حامی دولت گرایش بیشتری 

پیدا كنند و گزینه ای صالح تر از روحانی پیدا نخواهند كرد.

رئیس مجلس به رهبری نامه نوشت
ســخنگوی هیأت رئیســه مجلــس از نامه 
رئیــس مجلــس به مقــام معظــم رهبری 
پیرامــون تعیین تكلیف ارائه برنامه ششــم 
توســعه خبر داد. بهروز نعمتی اظهار كرد: 
آقای لاریجانــی نامه ای بــه رهبر انقلاب  
پیرامون تعیین تكلیف ارائه برنامه پنج ساله 

ششــم توسعه نوشــته اند. وی همچنین  با تاكید بر اینكه مجلس در تدوین 
برنامه ششم از نظرات دولت، وزرا و دستگاههای مختلف استفاده می كند 
گفت: برنامه ای كه دولت در اختیار مجلس قرار داده، شكل برنامه ندارد  و 
قطعا نظر مقام معظم رهبری هم بر داشــتن یک برنامه است. نعمتی ادامه 
داد: با توجه به اینكه  همه ما معتقد به یک برنامه ریزی در كشــور هســتیم 
امیدواریــم دولت برنامــه خود را ارائه كند چون اولویت بــا دولت برای ارائه 

چنین برنامه ای است.

منکرترین منکرات
آیت الله جنتی، دبیر شورای نگهبان در ستاد 
احیــای امر به معروف و نهی از منكر اظهار 
داشت: بدون شک منكرترین منكرات باز 
كردن پای آمریكا به كشور است. این منكر 
ریشه فسادهای خیلی گسترده تر است چرا 
كه اگر پای آمریكا به كشور باز شود به همین 

ارتباط راضی نیست و آنها فساد را در همه امور گسترش خواهند داد. وی با 
اشاره به اینكه قرآن كریم ارتباط دوستانه سری با دشمنان را نهی كرده است 
گفت:  متاسفانه این اتفاق الان دارد می افتد و مذاكرات سری و روابط سری 
برقرار می شود. آیت الله جنتی در ادامه بیان كرد: وظیفه همه اینست كه با 
این منكر مقابله كنند و هر كسی تریبون و یا سخنی برای حرف زدن دارد باید 
علیه این منكر موضع بگیرد. رئیس شورای نگهبان در پایان اظهار داشت: 

رسانه ها باید با منكر باز شدن پای آمریكا به كشور مباره كنند.

 اگر وارد خاک عراق 
نمی شدیم هنوز با صدام 

درگیر بودیم
دبیر مجمــع تشــخیص مصلحت نظام سرلشــكر 
محســن رضایی كه یكشــنبه 11مهرمــاه در اولین 
كنگره ملی 1880شهید استان كهگیلویه و بویراحمد 
در مصلای امام خمینی )ره( یاسوج سخن می گفت، 
اظهــار كرد: شــهدای ما برای پول، پســت، مقام و 
مسكن به جبهه های جنگ نرفتند. حقیقتا شهدای 
ما مانند شهدای صدر اسلام و كربلا هستند چراكه 
عاشقانه و با دلاوری در جنگ بسیار سختی كه تمام 
قدرت های بین المللی پشــت سر صدام و رژیم بعث 
بودند، جنگیدند. كســی هست به ما بگوید در جنگ 
هشــت سال دفاع مقدس كدام قدرت بین المللی بر 

علیه ایران اسلامی از صدام حمایت نكرد؟  
رضایی با اشــاره به نقش مردم در دوران هشت سال 
دفاع مقدس خاطرنشان كرد: این جنگ تا زمانی كه 
مردمی نشد موفق نشدیم، سال اول جنگ به مردم 
اهمیت نمی دادند و در چهار عملیات بزرگ ناموفق 
بودیم و ســال دوم كه مردم وارد شدند، موفق عمل 
كردیم. توكل به خدا، رهبری و مردم عامل پیروزی ما  
بودند و سبب آزادسازی سرزمین های ما شد تا امروز 
سرپای خود بایســتیم. ما بعد از 300 سال كه ایران 
مرتبا شكست می خورد گم شده خود را پیدا كردیم و 
باید اقتــداری كه هم اكنون داریم را حفظ كنیم چرا 
كه هر وقت در این كشور سازشكارها و لیبرالها آمدند 

كشور ما ناامن شده و ما نوكر شدیم.   
دبیر مجمع تشــخیص مصلحت نظام ادامه داد: ما 
نیاز به یک اقتدار انقلابی و امام گونه ای داریم كه باید 
از صدر تا ذیل در این كشور باشد چرا كه كشور ما بزرگ 
است، اقوام بسیار بزرگی دارد و دشمنان سرسختی 
مقابل خود دارد. بعضی كشــورها مانند عربستان تا 
دیروز رقیب ما بودند و امروز دشمن ما هستند. تركیه 
دیروز رقیب ما بود و امروز هم رقیب ماســت بنابراین 
كشوری كه هم رقیب دارد و هم دشمن باید با اقتدار 

انقلابی اداره شود.
رضایی افزود: در زمینه مســئله اقتصاد جز با اقتدار 
انقلابــی كــه رزمندگان مــا در جنگ نشــان دادند 
نمی توان فســاد اقتصادی را از بین برد. بدون اقتدار 
انقلابــی نمی توان با فســاد، قاچــاق، پارتی بازی و 
تبعیض مقابله كرد. امروز 50 درصد از زندانیان كشور 
مــواد مخدری هســتند چرا باید این وضع را داشــته 
باشــیم؟ امروز اقتدار انقلابی كه كشــور را آزاد كرد 
می تواند ما را از تهدیدات داخلی و بیرونی نجات دهد.
دبیر مجمع تشــخیص مصلحت نظــام بیان كرد: 
وقتی از مــرز عبور كردیم و وارد خاک عراق شــدیم 
برخی ها در داخل كشــور می گفتند چرا از مرز خارج 
شدید در حالی كه اگر از مرز عبور نمی كردیم هنوز با 
صدام درگیر بودیم و صدام دفن نشده بود. بعد از آن 
صدام به كویت حمله كرد، آمریكا مجبور شد به عراق 
حمله كنــد و افتضاحی برای آمریكا به وجود آمد اما 
ایران اسلامی با سربلندی سرزمین های خود را آزاد 
كرد.آمریكایی ها داعش را ایجاد كردند و هم اكنون 
می گویند این گروه خبیث هستند و در حال حاضر از 

آل سعود حمایت می كنند.

نامهنیوزنوشت:کدامگروهها»حسنروحانی«راتا۱۴۰۰تکرارمیکنند؟
روحانی به عنوان یكی از شخصیت هایی كه برای انتخابات دور بعد اسمش بر سر زبان هاست، باید برنامه های مشخصی را برای ادامه 

مسیر طرح كند ولی نباید به آنها رنگ و بوی انتخاباتی دهد. این اقدام سبب می شود تا سبد رای روحانی یک شاكله مشخصی بگیرد كه 
رقبای آن را در رقابت سال بعد شكست خواهد داد.

خبرآنلایننوشت:زنگهشدار؛بازگشتاصلاحطلبانبهاختلافاتدهه۸۰
هفت ماه مانده تا انتخابات ریاست جمهوری دوازدهم، اختلافات میان احزاب و چهره های اصلاح طلب رو به افزایش است. موضوعی 

كه می تواند تجربه این جریان در سال 84 برای بسیج بدنه رأی اصلاح  طلبان را تكرار كند.

تسنیمنوشت:اصلاحاتانقلابی
هدف اصلی »اصلاحات انقلابی« پایبندی عملی به اهداف متعالی انقلاب اسلامی و حفظ و تقویت نظام جمهوری اسلامی ایران و مبارزه 

بی امان با عوامل تضعیف كننده نظام مردمسالاری دینی است.

مرصادنوشت:نعمتهاییکهبرایخارجیهازادهشد
عملكرد دولت یازدهم شرایطی را به عنوان یک "نعمت" برای فروش كالاهای خارجی در ایران به وجود آورده است كه بر خلاف 

سیاست های اقتصاد مقاومتی است.

عكس روزسایت نگار

عفت مرعشی در مراسم 
افتتاح ساختمان های 
 جدید دانشگاه آزاد 
واحد تهران شمال

خبرنامه
یکشــنبه 11 مهــر مــاه 1395

قم مقابل حرمت شکنی در کنسرت و فوتبال 
رئیس جمهور با توجه به لباس روحانیتش جلوی این فعالیت ها را بگیرد

پس از برگزاری یک كنســرت در شهر قم بار دیگر اعتراض ها درمورد كنسرت 
بالا گرفت. این بار جامعه مدرسین حوزه علمیه قم راسا وارد دعوا شد و برگزاری 
كنســرت در حریم حضرت معصومه را محكوم كرد. امــروز نیز آیت الله یزدی 
رئیس این جامعه در جمع خبرنگاران حاضر شد و در این خصوص سخن گفت. 
اما وزیر ارشــاد در مصاحبه ای گفته است كه اساســا آنچه در قم برگزار شده، 

كنسرت نبوده است. 

جنتیاحیاگرکنسرتاست
آیت الله محمد یزدی پیش از ظهر امروز در جمع خبرنگاران در جامعه مدرسین 
حوزه علیمه قم گفت: این نشســت خبری بر اساس احساس نیازی بود كه در 
عرصه های مختلف حس می شد و بنده این سخنان را در جایگاه شخصی خود 
عنوان می كنم نه از جایگاه ســمت حوزوی و اولین بحث من در این نشســت 
نصیحت به وزیر ارشاد است. وی با این مطلب كه وزیر ارشاد احیاگر كنسرت ها 
در كشــور اســت، گفت: ایشــان خود به این نكته اقرار كرده است كه احیاگر 
كنســرت ها در كشور بوده است. ایشــان در دوره وزارت خود همه روز مجالس 
بزرگداشــت ویژه آوازه خوانان و تارزنان و برخی هنرمندان برگزار می كنند و آنها 
را تحت ترویج هنر اجرا می كنند.  رییس شــورای عالی جامعه مدرســین حوزه 
علمیه قم ادامه داد: از ایشان می خواهیم در این مدت مسوولیت فكر كنند كه 
چه چیزهای را در كشــور ترویج كرده اند و آنها چه مسائلی در كشور ایجاد كرد. 
دیروز در یک جشنواره تئاتر خیابانی عنوان كردند كه تئاترهای خیابانی می تواند 
موجب نزدیكی ادیان به هم شــود در حالی كه این مســاله ناشی از بی سوادی 
است. یزدی تصریح كرد: بنده نسبت به كنسرتی كه در قم برگزار شد اعتراض 
كردم. اگر فیلم آن كنســرت را ندیده بودم تصمیم دیگری می گرفتم ولی وقتی 
فیلم كنسرت را دیدم، متوجه شدم تا چه حد حریم شكنی شده است. مدیركل 
ارشــاد قم در این زمینه عذرخواهی كرده است ولی هیچ كس عذرخواهی او را 
نمی پذیرد چون حریم حرم شكســته شده است. حریم حوزه و مرجعیت در این 
واقعه شكســته شده و ایشان باید استعفا دهد و برود. وی تصریح كرد: مسائلی 
كه در این كنسرت روی داد مسائل بسیار زننده ای بود، زیرا این شهر، شهر اهل 
بیت اســت و نباید این مسائل در آن دیده شــود. بنده به رییس جمهور توصیه 
می كنــم كــه با توجه به غیرت دینــی و لباس روحانیت كه بــه تن دارید جلوی 
این فعالیت هــا را بگیرید و در مقابل آنها عكس العمل نشــان دهید. از رییس 
جمهور می خواهم به آنها تذكر نشان بدهد چراكه این فعالیت ها نتیجه ای جز 
كاهش محبوبیت دولت نخواهد داشت. رییس شورای عالی جامعه مدرسین 
حوزه علمیه قم گفت: وزیر ارشــاد در جایی گفته بود كه قم باید بررسی كند كه 
چه موســیقی جایز است و چه موسیقی جایز نیست. شما باید كار خود را انجام 
بدهید و حق اظهارنظر در این زمینه را ندارید. نظر قاطع رهبری آن اســت كه 
ترویج موسیقی در كشور نباید انجام شود این بحث با موسیقی متفاوت است و 
نظر ایشان این است كه ترویج نباید صورت بگیرد و شما دارید این كار را انجام 
می دهید. در دوران وزارت شما برخی كتب كه اجازه چاپ نداشت دوباره اجازه 
چاپ گرفت. مــن از نمایندگان مجلس به خصوص رییس مجلس می خواهم 
كه نظارت كافی داشــته باشند. برخی فعالیت های این وزارتخانه آمار طلاق را 

در كشــور بالا می برد. شاید آنها به خود بگویند كه طلاق به ما ربطی ندارد ولی 
فعالیت های فرهنگی در همه چیز تاثیر دارد.

آیامیتوانجلویخوشحالیمردم
بعداززدنگلراگرفت؟

عضو فقهای شورای نگهبان درخصوص بازی ایران  و كره جنوبی در مقدماتی 
جام جهانی گفت: مطلع شدم وزیر ورزش در این زمینه تلاش هایی برای تعویق 
این دیدار انجام داده اســت و نامه نگاری هایی انجام گرفته اســت ولی خطاب 
به وزیر ورزش بیان می كنم كه شــما در ســایه همین احترام ها به محرم و صفر 
به وزارت رســیده اید. نظام ما هم در همین محرم و صفر محقق شد. این همه 
شهید در این انقلاب به شــهادت رسیده اند تا این كشور این حرمت ها را حفظ 
كند و همه چیز ما از محرم و صفر است.  اگر قرار باشد به همین راحتی نسبت 
به این مســاله بی حرمتی كنیم، حرمتی باقی نخواهد ماند. ممكن است بیان 
كنید كه بازی نكردن ما برای ما هزینه هایی خواهد داشــت ولی باید همه این 
هزینه ها را داد تا این حرمت ها حفظ شود.  رییس شورای عالی جامعه مدرسین 
حوزه علمیه قم بیان كرد: من شما را نصیحت نمی كنم بلكه از شما می خواهم 
این بررســی را انجام دهید و اگر قرار اســت تعطیل شود بهتر از حرمت شكنی 
است. اگر قرار باشد كه برای حفظ حرمت عاشورا قبل از مسابقه مداحی صورت 
بگیرد، پس از گل توســط ایران آیا كســی خوشحالی نخواهد كرد و آیا می توان 

جلوی خوشحالی مردم را گرفت؟

درقماصلاکنسرتیبرگزارنشدهاست
وزیر فرهنگ و ارشــاد اسلامی اعلام كرد: موضوع بركناری ام شایعه ای بیش 
نیســت و برخی رسانه ها همیشه كارشان شایعه پراكنی است و نباید به شایعات 
آن هــا توجه كرد. »علی جنتی« وزیر فرهنگ و ارشــاد اســلامی در حاشــیه 

شــانزدهمین جشنواره ملی صنعت چاپ در تالار وحدت، با بیان این مطلب در 
جمع خبرنگاران، تاكید كرد: نباید به شــایعه پراكنی و جوسازی برخی رسانه ها 
علیه وزارت فرهنگ و ارشــاد اسلامی اعتنا كرد. او در پاسخ به پرسشی درباره 
برگزاری كنسرت در قم و بیانیه جامعه مدرسین در این زمینه، گفت: موضوع، 
بحث كنســرت نبوده، بلكه همخوانی و همســرایی بوده كه محتوا و شكل آن 
اشــكال نداشــته اســت. جنتی ادامه داد: در این برنامه، برخی افراد حجاب 
اســلامی را رعایت نكردند و بعضی عناصر و افــراد عكس هایی از آن ها تهیه 
كردند و در اختیار مراجع قرار دادند. اگر افرادی اصرار دارند با این نوع حجاب 
به این مراســم وارد شوند، بهتر اســت به جایی بیرون از این مراسم بروند. وزیر 
فرهنگ و ارشاد اســلامی یادآوری كرد: در همین ارتباط، مدیركل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی استان قم عذر خواهی كرده است. وی در پاسخ به پرسش دیگری 
مبنی بر موضع گیری آیت الله یزدی درباره اجرای كنسرت در شهر قم و حواشی 
ایجادشــده، اظهار كرد: آنچه در قم اجرا شده، اصلا كنسرت نبود، بلكه یک 
برنامه همخوانی بود و حتی خانم های مجری نیز كاملا با حجاب اسلامی در این 
مراسم حضور داشتند. جنتی همچنین گفت: برخی تماشاگران در این مراسم 
حدود و ثغور لازم را رعایت نكرده بودند و برخی نیز به عمد از آن ها عكس های 
فراوانی را گرفتند و در اختیار شماری از مراجع تقلید و اعضای جامعه مدرسین 
قرار دادند. البته تعداد افرادی كه حجاب شان را رعایت نكرده اند، محدود بود كه 
این موضوع موجب رنجش خاطر مدیركل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان قم 
شد و از آنچه پیش آمده به صورت رسمی از مراجع معظم تقلید و جامعه مدرسین 
عذرخواهی كرده اســت. وزیر فرهنگ و ارشــاد اسلامی همچنین تاكید كرد: 
اصولا بنای ما این اســت كه در قم، كنسرت هایی كه در شهرستان های دیگر 
اجرا می شــود، نباشد و این مورد هم اصلا كنسرت نبوده است. همواره یكی از 
مشكلاتی كه در برگزاری كنسرت ها و مراسم موسیقی داریم، حواشی آن ها و 

رعایت نشدن شئونات اخلاقی از سوی برخی تماشاگران است.


